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Dear friends and colleagues! 
As we proposed, we have scheduled the next meeting of the Bible Commission during the conference 
"Linguistic and Cultural Contexts of the Christian Tradition", which will be held in Bratislava on 23 
and 24 May under the auspices of the Slovak Committee headed by Peter Ženuch. 

I thank all those who have joined the initiative by offering a paper, and at the same time I 
invite everyone not only to attend the Commission meeting, but also to participate in the conference 
sessions. Some of you will attend in person, others will connect in absentia. In the programme you 
will find instructions for online connection to the conference. Separately, I am attaching instructions 
for attending the session to which only members of our Commission are invited. At the beginning of 
the meeting, I would like to introduce the candidature of a Slovak colleague S. Šašerina, who has 
expressed her wish to become a member of the committee and whose CV you will find attached. 

I would like to remind you that our meeting is dedicated to the exchange of information on 
publications on the Slavonic Bible. I would like to see enough space given to the presentation of 
research projects related to the Slavonic Bible. 

I also expect that, with the support of our colleague M. Totomanova, we will be able to 
organise a Commission meeting in Sofia in July during the International Congress of the European 
Bible Association (EABS), during which several sessions on the Slavonic Bible will be held. The 
programme will be available on the association's portal website: 
https://eabs.net/EABS/EABS/Conferences/Sofia-2024/Sofia-2024.aspx 

Hoping to see you in person or in absentia in a month's time, we greet you warmly, 
Yours Marcello Garzaniti and Tatjana Afanaseva 

 
 
 

Дорогие друзья и коллеги! 
Как мы предлагали, мы запланировали следующее заседание Библейской комиссии во время 
конференции “Лингвистические и культурные контексты христианской традиции”, которая 
пройдет в Братиславе 23 и 24 мая под эгидой Словацкого комитета, возглавляемого Петером 
Женухом. 

Я благодарю всех, кто присоединился к инициативе, предложив свой доклад, и в то же 
время приглашаю всех не только участвовать на заседание Комиссии, но и принять участие в 
сессиях конференции. Некоторые из вас будут присутствовать очно, другие подключатся 
заочно. В программе вы найдете указания для онлайн-подключения к конференции. Отдельно 
я прилагаю указания для посещения заседания, на которую приглашены только члены нашей 
комиссии. В начале заседания я хотел бы представить кандидатуру словацкой коллеги С. 
Шашерина, которая изъявила желание стать членом комитета и чью CV вы найдете в 
приложении. 

Я хотел бы напомнить вам, что наше заседание посвящается обмену информацией о 
вышедших публикациях, посвященных славянской Библии. Мне хотелось бы, чтобы было 
уделено достаточно места презентации научных проектов, связанных со славянской Библией. 
Я также рассчитываю, что при поддержке нашей коллеги М. Тотомановой нам удастся 
организовать заседание Комиссии в июле в Софии во время Международного конгресса 
Европейской библейской ассоциации (EABS), в ходе которого будет проведен ряд сессии, 
посвященных славянской Библии. Программа будет доступна на сайте портала ассоциации: 
https://eabs.net/EABS/EABS/Conferences/Sofia-2024/Sofia-2024.aspx 

Надеясь увидеть вас очно или заочно через месяц, мы сердечно приветствуем всех вас, 
Ваши Марчелло Гардзанити и Татьяна Афанасьева 
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